
KÉRDÉS

V. Naszályi Márta polgármester asszony 
részére

Benyújtó: Timár Gyula önkormányzati képviselő

Tárgy: Budapest I. kerület belterület 7579 helyrajzi számú ingatlannal kapcsolatos 
polgármesteri tájékoztatás

Tisztelt Polgármester Asszony!

A 2023. május 15. napján tartott rendkívüli testületi ülésen Gulyás Gergely képviselő úr 
kérdésére adott válaszában arról tájékoztatta a képviselő-testületet, hogy a Budapest I. 
kerület belterület 7579 helyrajzi számú ingatlannal kapcsolatos ingatlan adásvételi folyamat 
az MNV Zrt. érdekkörében felmerült ok miatt akadt el többször is, továbbá az Önkormányzat 
jelenleg is az MNV Zrt. által megküldendő szakvéleményre vár.

Bizottsági elnökként megkerestem az MNV Zrt.-t annak érdekében, hogy a folyamatról 
tájékoztatást kapjak. A Vagyonszerzési és Vagyonátruházási Igazgatóság részéről azt a 
tájékoztatást kaptam, hogy az MNV Zrt. és Polgármester Asszony között több egyeztetés 
zajlott az ingatlan adásvételével kapcsolatban különösen azért, mivel felmerült a Magyar 
Állam és az Önkormányzat közötti ingatlanrendezések tekintetében a tárgyi ingatlan esetleges 
csere útján történő rendezése. Az Önkormányzat részéről az esetleges ingatlanrendezés 
lehetőségére nem érkezett válasz az MNV Zrt. számára.

Polgármester Asszony ezen egyeztetésekről a képviselő-testületet, mint a tulajdonosi jogokat 
gyakorló önkormányzati szervet nem tájékoztatta, továbbá a rendkívüli testületi ülésen adott 
válaszában erre ki sem tért.

Tisztelt Polgármester Asszony!

Miért nem adott tájékoztatást a képviselő-testület számára az ingatlan megszerzésével 
kapcsolatos esetleges csere lehetőségéről, továbbá miért mulasztotta el azon kötelezettségét, 
hogy az Önkormányzat képviseletében az Önkormányzat költségvetésének kedvezőbb 
ingatlanrendezés (csere) lehetőségével legalább tárgyalási szinten éljen és felmérje annak 
megvalósíthatóságát?

Budapest, 2023. május 23.

Tisztelettel:

Timár Gyula
önkormányzati képviselő


